



Data Collection Questions

数据收集问题

English	Mandarin/普通话
<p>Please answering the following questions about your household. By "household," we mean people you live and share food with. A household can be 1 person. Your responses to these questions are anonymous and confidential and will help us plan our distributions. If you do not feel comfortable answering one of the questions, you may leave it blank.</p>	<p>请回答以下您家庭相关问题。此处“家庭”指与您共同生活和共享食物的人员。一个家庭可仅有1人。您的问题答复将采取匿名和保密形式，用于帮助我们规划食物分发。如果其中某个问题令您不适，可以相应不答。</p>
<p>Is this your first-time accessing food here?</p>	<p>这是否是您第1次来此领取食物？</p>
<p>How many total people live in your household?</p>	<p>您家中有多少个人共住？</p>
<p>How many children, ages 0-5, live in your household?</p>	<p>您家中有多少个0-5岁的儿童？</p>
<p>How many children, ages 6-11, live in your household?</p>	<p>您家中有多少个6-11岁的儿童？</p>
<p>How many children, ages 12-17, live in your household?</p>	<p>您家中有多少个12-17岁的儿童？</p>
<p>How many older adults, age 60 or older, live in your household?</p>	<p>您家中有多少个60岁或以上的老年人？</p>
<p>How many veterans live in your household?</p>	<p>您家中有多少个退伍军人？</p>
<p>Is your household receiving SNAP/EBT/Food Stamps/Nutrition Assistance? *You can still receive food even if you do/ do not receive SNAP</p>	<p>您的家庭目前是否接受 SNAP/EBT/食物券/营养援助？*无论您是否接受补充营养援助 (SNAP)，您仍可领取食物</p>